
HØJBOSKOLEN   
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato og tid: Den 3. oktober 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Mødedeltagere: Peter Staghøj - Katrine Juul Andresen - Lars Odgaard – Trine Heiberg 

– Karen Pilgaard Søjbjerg - Lotte Solveig Josephsen – Ole Grymer 

Hansen-  - Lars Nissen -  Peder Pedersen  

Mødeleder Peter Staghøj 

Referent: Lars Nissen  

Afbud:   

 

Orientering – (O) Kun afklarende spørgsmål under dette punkt.  

Giver orienteringen anledning til debat, sættes punktet på et senere møde    
 

Drøftelse / debat – 

(D) 

Der er tale om drøftelser af udvalgte områder.  

Der kan ikke foretages endelige beslutninger.  

Der foretages en afrunding af punktet hvoraf der fremgår, hvordan punktet 

videre skal bearbejdes.  
 

Beslutning (B) Punktet er sat på med henblik på en beslutning på det pågældende møde.  
 

Godkendelse (G) Punkter som skal godkendes 

 

Dagsorden Ansv. Tid. 

 

Godkendelse af referat (G) fra seneste møde. 
Referat er godkendt uden bemærkninger. 

PP  5. min 

2. Årig valgperiode – hvordan gør vi og vil man det? 
Bestyrelsen er enige om at det er god ide at 2 ud af de 
nuværende 5 forældrevalgte medlemmer sidder for en 2 
årig periode og kommer på valg i 2024. Vi beslutter ikke på 
dette møde hvem de 2 er. Vi tager punktet på igen til næste 
møde, hvor vi ved mere. Skal vi på nuværende tidspunkt i 
valgperioden skal sætte navne på eller ej? 
2. årig også for lærere? 
Peder undersøger om det er muligt at forlænge 
valgperioden for lærerrepræsentanter fra 1 til 2 år? 

alle 40 min 

Byggeri status (O/D/B) – herunder bestyrelsens 
henvendelse til BU med flere. 
Bestyrelsen beretter om et oplevelsesrigt møde med BU, 
hvor der ikke var meget dialog. Bestyrelsen oplevede at 
meldingen var at se fremad. 
Skoleledelsen har d.d. haft møde med projektleder, 
tidligere projektleder og kommunal byggedirektør om 
projektets fremtidige økonomi, og hvad der evt. kommer til 
at mangle. 

Peder / alle 40 min 



HØJBOSKOLEN   
 

 

Økonomi status. 
Der er forventes underskud på ca. 300.000 ved årets 
udgang. Der er brugt penge på inventar i indskolingsfløjen. 
Derudover har der været udgifter forbundet med enkelte 
elever. 

Peder 10 min  

Spisning   

Principper for skolehjemsamarbejde – meget lille justering  
Formuleringen blev ændret. Hjemmesiden opdateres 
hurtigst muligt. 

Lars  5 min.   

Vikardækning. 
Bestyrelsen har fået en henvendelse fra en forældre der 
spørger ind til bestyrelsens holdning om vikardækningen på 
Højboskolen. Formanden og skolelederen har haft dialog 
med den pågældende. Og efterfølgende er bestyrelsen 
blevet orienteret om skolens tilgang til vikardækning af 
kortere og længere varighed. 

Peter / Peder 10. min  

Orientering fra ledelsen og bestyrelsesformand (O) 
Formanden er tilmeldt til dialogmøde med BU kommende 
torsdag. 
Skolelederen orienterer om at Trine (viceskoleleder og leder 
af fase 2) har haft første arbejdsdag i dag.  
Der har været en del jubilæer de seneste uger. 
 

Peter / Peder 10. min 

 
 

Mødekalender og årshjul for bestyrelsen skoleår 22/23 
Kommende temaer:  

Tema Udarbejdelse af Principper for bevægelse i undervisningen    

Tema Inklusion  

Tema Samarbejde med lokale foreninger 


